



滙豐信用卡持卡人最紅優惠 Red Hot Offers for HSBC Credit Cardholders

指定晚市套餐85折
15% off Designated set dinner menu

正價每位
Regular price per diner:

港幣
HK\$ **1,280** 元

割烹・珍
Kappou・Chimi

季節前菜 Seasonal Appetizer

時令海鮮 Seasonal Seafood

炭燒長腳蟹蟹腳 Charcoal-grilled King Crab Leg

炭燒蝦夷鮑魚 Charcoal-grilled Abalone

炭燒活龍蝦 Charcoal-grilled Giant Lobster

日本A5熊本牛柳伴西蘭花苗
Wagyu Kumamoto Tenderloin with Broccolini

汁燒法國鵝肝香蔥飯
Teriyaki French Foie Gras with Scallion Rice

季節清湯 Seasonal Soup

時令日本果物 Japanese Seasonal Fruits

1/4/2026 - 30/6/2026

優惠只適用於堂食。優惠不適用於母親節(2026年5月10日)及父親節(2026年6月21日)。優惠不適用於鐵板及壽司食品項目。須另收以正價計算之加一服務費。優惠不能與其他優惠同時使用。如有任何爭議，焯・爐端燒(三和敘)保留最終決定權。優惠須受有關條款及細則約束。詳情請向有關商戶查詢或瀏覽滙豐Reward+應用程式或www.hsbc.com.hk/creditcard。

The offer is valid for dine-in only. The offer is not applicable on Mother's Day (10 May 2026) and Father's Day (21 June 2026). The offer cannot be used in conjunction with any other promotional discount or offer. In case of any dispute, the decision of Horuma Robotayaki (Sanwa Jo) shall be final. Terms and conditions apply. Please contact the merchant(s) or refer to the HSBC Reward+ app or www.hsbc.com.hk/creditcard for details.

借定唔借？還得到先好借！To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!